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ÅRSMØTE GRUA UTVIKLINGSFORUM 

Sted: Filadelfia på Grua. 
Tid: Mandag 22. mars 2021 kl. 19:00     UTSATT

DAGSORDEN 

Sak 1: Åpning og velkommen

Sak 2: Valg av 
 - Møteleder 
 - Opptak av navnefortegnelse, evnt. stedfortredere m/fullmakt
 - Valg av referent og to personer til å undertegne protokollen

Sak 3: Godkjenning av innkalling og saksliste

Sak 4: Styrets årsberetning 2020

Sak 5: Godkjenning av årsregnskap 2020

Sak 6: Budsjett og arbeidsplan for 2021

Sak 7: Innkomne forslag

Sak 8: Valg av nytt styre 
 Forslag til nytt styre: 
 Leder Svein Erik Godli 1 år (2022) Gjenvalg
 Nestleder:  Tore Lynnebakken 2 år (2023) Gjenvalg 
 Styremedlem (sekretær):  Torunn Bjerke  1 år (2022) Ikke på valg 
 Styremedlem:  Joni Jestilæ                      1 år (2022) Ikke på valg
 Styremedlem:  Håkon Kristiansen 1 år (2022) Ikke på valg
 Styremedlem:  Egil Waaia 2 år (2023) Gjenvalg
 Styremedlem:  Christine Bjerke  2 år (2023) Gjenvalg 
 Styremedlem:  Solveig Jenssen 2 år (2023) Ny
 Varamedlem:  Pål Arne Goddokken      1 år (2022) Ikke på valg 
 Varamedlem: Inger Berge  1 år (2022) Ikke på valg
 Valgkomitè: 

 
 Revisor : Håkon Rødningsby  1 år (2022) Ny 
 Kasserer:  Sigurður Helgi Jónsson  2 år (2023) Ny

Forslag til valgkomitè neste år: Svein Erik Godli og 2 fra salen.
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STYRETS ÅRSBERETNING 2020 
Nok et år er passert, 2020 er tilbakelagt. Dette året har vært noe spesielt for oss alle og som vil bli 
husket i verdenshistorien som «KORONA ÅRET»

På tross av mange vanskeligheter med og møtes, 
så har vi avholdt 6 styremøter, i tillegg har også  
arbeidsgruppene avholdt møter. Gruppene har vært 
aktive så langt det har latt seg gjøre, med dugnader 
på flere hold og brev som er skrevet. Årsmøte ble 
avholdt først i juni pga. koronarestriksjonene.

I februar fikk styret med arbeidsgruppene besøk av 
Ordfører og Varaordfører som presenterte det nye  
VIKEN fylke for oss. Her ble det stilt en del spørsmål 
om fordeler og ulemper ved det nye fylket. Konklusjon 
var at vi vil oppleve mange fordeler fra Opplands  
tjenester over til Viken fylke og at det til å begynne 
med blir en langsom overgang. 

Utekino var planlagt til høsten, men da alt av kulturelle 
innslag ble stengt ned, var ideen om Drive-in-kino i 
påsken ett kjærkomment tilbud. Med gruppa «Kultur 
og markedsføring» m/Karianne Berge i spissen og 
i samarbeid med Kiwi og GUIL ble dette avholdt på 
parkeringsplassen til Kiwi. Det ble avholdt 2 fore- 
stillinger samme kveld for å få plass til alle. Ideen 
og arrangementet ble godt mottatt og vi fikk god 
omtale i avisen.

Gruppa «Forskjønning og bevaring» har bistått SVEA 
SKILAG og UNG HADELAND i en stor ryddejobb med 
utbedring av Badeplassen på Svea. Den skal være  
ferdig sommeren 2021.

Gruppa »Myke trafikanter» fikk mange forslag til 
innspill ved arbeid til Kommunens trafikksikker- 
hetsplan i høst. En stor jobb ble lagt ned med 27 
punkter med forslag til trafikksikkerhetstiltak på 
Grua, som ble sendt kommunen ved fristen i sep-
tember. 

GU styret fremmet forslag med kandidater til  
«Miljøprisen» 2020. Prisen på kr. 10.000,- og et 
vakkert fat laget i leire av vår lokale kunstner  
Marianne Nielsen tilfalt Inger og Dag Berge for en 
fremragende innsats for Grua og Lunner gjennom 
mange år - VI GRATULERER!

Vi har hatt planer om å lage en årskalender med 
motiv fra gamle Grua. I november og desember 
ble den laget og trykket opp 200 eks. En takk til  
Christine Bjerke Brustad for at vi endelig fikk 
det til og det ble et vellykket resultat/salg. Takk 
til alle som har sponset oss og til de som solgte  
kalenderne, en kjærkommen inntekt til GU.

Gruppene skriver egne årsrapporter.

Planprogram for revisjon av kommuneplanens  
arealdel – ble lagt ut på offentlig høring med  
utarbeidelse av retningslinjer for behandling av  
arealplaner. Her ønsket vi å få til et medlemsmøte, 
men ble vanskelig i og med nye nedstenginger 
pga. korona – innspill og kommentarer ble sendt 
i nov. Vi syntes kommunen hadde bommet  
en del på målene, når det gjelder GRUA, som vi  
har påpekt. Dette er en omfattende jobb og det 
gjenstår nå å se på hvilke planer som er her og 
nye innspill på arealer til forskjellige formål. Dette 
gjelder ikke bare Grua, men å se hvilke planer  
kommunen ellers setter opp og som kan påvirke 
hva vi ønsker her på Grua. Innspill til arealdelplanen 
hadde innsendelsesfrist 7. Mars 2021.

Grua Torg vil bli åpnet og innflytningsklart i august 
2021. Vi har tro på en folkefest denne dagen, all 
honnør til Grua gutta som våget å satse. 

Vi håper på at korona`n i løpet av sommeren 2021 
for det meste er over, så GU igjen kan komme i 
gang med sitt engasjement for Grua.

Vi har i dag 154 medlemmer og vi har som mål å 
belyse GU sitt arbeide ut til hele Gruas befolkning. 

Takk til alle for innsatsen i året 2020.

Leder i GU: Svein Erik Godli

Styret 2020: 
Svein Erik Godli (leder) 
Tore Lynnebakken (nestleder) 
Torunn Bjerke (sekretær)
Gøran Speikland (kasserer) 
Joni Jestilæ 
Christine Bjerke
Egil Waaia
Håkon Kristiansen  

Varamedlemmer: 
Pål Arne Goddokken og  
Inger Berge 

Grua Utviklingsforum er  
medlemmer av følgende  
lag og foreninger:
GU skal være være medlem  
i Grua UIL, Bergverksmuseets 
venner og Grua Utekino. 
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Regnskap 2020 / Budsjettforslag 2021 

Grua Utviklingsforum

 
Eiendeler

 
Gjeld

 
Egenkapital

 
Inntekter

 
Kostnader

 

Filer

Legg til

 

Årsrapport 2021

KONTO INNGÅENDE BALANSE BEVEGELSE UTGÅENDE BALANSE

1510 Kundefordringer 1 725,00 4 175,00 5 900,00

1920 SB1: 2280.42.91907 135 532,60 10 208,87 145 741,47

Sum Eiendeler: 137 257,60 14 383,87 151 641,47

KONTO INNGÅENDE BALANSE BEVEGELSE UTGÅENDE BALANSE

2400 Leverandørgjeld 3 225,00 -3 225,00 0,00

2960 Påløpt kostnad/Forskudd innt. 450,00 -450,00 0,00

Sum Gjeld: 3 675,00 -3 675,00 0,00

KONTO INNGÅENDE BALANSE BEVEGELSE UTGÅENDE BALANSE

2050 Annen egenkapital 133 582,60 0,00 133 582,60

Overskudd 0,00 18 058,87 18 058,87

Sum Egenkapital: 133 582,60 18 058,87 151 641,47

KONTO BEVEGELSE BUDSJETT 2021 BUDSJETT 2022

3000 Annonseinntekter 0,00 25 000,00  

3200 Medlemskontingent 18 600,00 20 000,00  

3410 Tilskudd 0,00 90 000,00  

3800 Ekstra støtte, medlemmer 50,00 1 000,00  

3900 Sponsorinntekter 0,00 5 000,00  

3960 Andre inntekter 147,37   

8040 Renteinntekter 0,00 50,00  

Sum Inntekter: 18 797,37 141 050,00 0,00

KONTO BEVEGELSE BUDSJETT 2021 BUDSJETT 2022

6010 Lyd/bilde 0,00 10 000,00  

6020 Utearealer 0,00 6 000,00  

6060 Arrangement 0,00 30 000,00  

6100 Kontingent organisasjon 0,00 500,00  

6810 IT kostnader 693,75 4 000,00  

6820 Trykksaker 0,00 17 000,00  

7170 Utlegg etter regning 0,00 7 500,00  

7770 Bank- og kortgebyr 36,00 300,00  

7779 Gebyr betalingsformidling 8,75 200,00  

7790 Andre kostnader 0,00 3 500,00  

7830 Tap på fordringer 0,00 3 000,00  

Sum Kostnader: 738,50 82 000,00 0,00

  FAKTISK BUDSJETT
BUDSJETT NESTE

ÅR

Årsresultat  18 058,87 59 050,00 0,00
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ARBEIDSGRUPPENE I GU 2020
1. NÆRING OG BOLIG // GRUPPELEDER: TORE LYNNEBAKKEN

Året 2020 har vært preget av pandemien. Det har allikevel vært god aktivitet i gruppa og forumet forøvrig 
på teams og på tlf.

Det viktigste for året har vært innspill til planprogrammet for arealplanen for Lunner kommune og Grua.  
Her sendte vi inn våre tanker som grunnlag for utvikling i kommunen og i særdeleshet Grua. Grua var ikke 
satt på kartet som sentrum/utvikligsområde. Det gjorde vi i vårt innspill som er blitt lest og hørt.

Utdrag: 
“ Innledningsvis vil vi bemerke at vi stiller oss undrende til at planen ikke omfatter tettstedet Grua som et  
ønsket fortetningsområde. Grua har for tiden en svært sterk bo- og næringsmessig utbygging ved at det er  
400/450 boliger under utvikling. Grua har videre egen næringspark (Hadelandsparken og Hadelandsporten)  
der det legges til rette for utbygginger og industriutvikling. Det blir derfor etter vår oppfatning feil å begrense  
Arealplanfokuset på Harestua og Roa alene.”

Flere av medlemmene i GU sitter felles i andre styrer som Lunner Næringsforening så det blir mye bra  
jobbing for Grua på alle plan. Vi har hatt god kontakt gjennom året med de fleste som skal utvikle noe på 
og rundt Grua, Bislingen mm.

Kjøpere av Bislingen har rustet opp veien i høst med god hjelp fra Hadeland Anlegg. Nå brøytes veien opp  
og det er rikelig med parkering der. Fantastiske skiløyper i alle retninger. Det må rettes en stor takk til Mylla 
løypeforening som har ryddet vindfall skog og kjørt løyper på høygir i vinter.

Grua Torg er i rute til den planlagte ferdigstillelsen i august/september inneværende år. Mange har solgt sine 
boliger til nye og gode priser. Nye beboere flytter til Grua med planer og tanker for sitt nye bosted.  
Kanskje har de med seg planer om etablering av næring mm?

Eierne av Østhagen er godt på vei og går alt etter planen begynner de å grave straks snøen har gått. 
Vi har purret på dem for fjerning av kontainerne som står nedenfor Grua Auto, som er lite representativt 
for inngangen til Grua.De er eiere av tomten.

Detaljreguleringen for Hadelandsparken går fremover og forventes å bli godkjent i løpet av sommeren. 
Eierne av Hadelandsparken vil da omgående igangsette arbeider med aktører for etablering på området. 

Grua går en spennende vår, sommer og høst i møte. Det vil skje utrolig mye på Grua i 2021.

2. MYKE TRAFIKANTER // GRUPPELEDER: HELENE ENGER

Det har ikke vært stor akitvitet i gruppen pga. koronabestemmelser,  2 gruppemøter gjennomført i gruppa til 
myke trafikanter i år. Ett før årsmøte og ett i september, da det ble lettet på korona-bestemmelsene. Det har 
vært gjennomført kommunikasjon via mailer og telefonmøter mellom deler av gruppa i enkeltsaker.

Trafikksikkerhetsplan i Lunner kommune:  
24.08.20 kom invitasjon til å komme med innspill til trafikksikkerhetsplanen med frist 27.09.20. Formålet  
med planen er å bidra til å prioritere tiltak for å trygge skoleveger, og trygge veier for øvrig for alle.  
Planen er tverrsektoriell og fokuserer på holdningsskapende tiltak og nødvendige fysiske tiltak. Invitasjon til  
å komme med innspill ble sendt våre medlemmer og engasjementet var stort med nye innspill, i tillegg til de  
vi allerede jobber med. De nye sakene gjorde også at vi fikk med flere i arbeidsgruppa som brenner for sin sak 
og har kjennskap til hvor «skoen trykker». Et godt arbeidsmøte og en stor jobb, med 27 punkter med innspill, 
levert inn til kommunen.

SAKER HVOR ‘MYKE TRAFIKANTER’ HAR BIDRATT TIL BEDRING (2018-19-20)
• Søppelbil som kjører i gangfeltet når ungene går til 

skolen. HRA flyttet tider for kjørerute på gangfeltet 
på skolevegen.

• Flyttet busstoppskilt i Kongelvkrysset.
• Bedre skilting av nummerering i Sveavegen
• Flyttet overgangsfelt til gangvei i krysset Sveavegen,

Voldstadbakken Skoleberget, samt bedret belysning
i krysset.

• Samarbeid med Mylla Løypeforening om bedre

skilting av skiløype 349 Muttajordet – Svea - Mylla).
• Skiforeningen har satt opp skiløypekart

på Grua togstasjon
• Belysning av gang- og sykkelsti mellom

Kiwi og Granly kunstgressbane
• Rydding ved fotgjenger undergang

Myllavegen – Kiwi
• Skilting av Alpinanlegg og Gruabakkene

inn til Sagvegen



SAKER ‘MYKE TRAFIKANTER’ SKAL FØLGE OPP/JOBBE VIDERE MED:
• Spissing av krysset Sveavegen-Voldstadbakken-

Skoleberget
• Gangveg mellom Spartacus og Kiwi
• Utbedring av Grua jernbaneundergang/Grua sentrum
• Flytting av 40km/t skilt til nedenfor Grua barnehage
• Forlenge fortau ved Grua barnehage ifm. nytt bolig-

felt på Grua Nord
• Lage tryggere busstopp på skolebuss i krysset

Sveavegen/Myllavegen
• Fortau Myllavegen (mellom Sveavegen og

Muttastien)
• Utbedre gatelys fra Granly kunstgressbane til Rema

1000

• Bedre skilting rundt Grua togstasjon
• Redusering av fartsgrense på Sveavegen/Flytting

av 50km/t til etter Småtjern naturbarnehage
• Søknad om støtte til etablering/forbedring av

turveger
• Rydding av ‘skrot’ i Østhagan – Kalkovnen området
• Be kommunen og fylke om å samarbeide når det

gjelder snømåking på FV og gangveier langs FV.
Slik det fungerer nå, måkes gangveien tidlig for
fotgjengere som skal til tog og buss. Deretter
kommer måkemannskapet for FV og kaster snøen
tilbake i gangveien.

3. FORSKJØNNING/ BEVARING/ SKOLE/ IDRETT // GRUPPELEDER: INGER BERGE

SKOLEPARKEN ble på det nærmeste fullført i løpet av mai og juni. Området ble ryddet ferdig for kratt, planert 
med hjelp fra Hadeland Anlegg, finrakt for småstein og tilsådd. Sittegruppen “Rastegruppe” fra Ødegård Sag ble 
bestilt og leveres i begynnelsen av mai 2021. Hele plenområdet i Skoleparken har vært klippet en gang i uken i 
mnd. juni, juli, aug. og sept. på omgang av medlemmene i gruppa. Det nye området har vært flittig brukt, etter 
hensikten, som akebakke av elevene på skolen og i barnehagen. Vi har innledet samarbeid med Ung Hadeland, 
Grua skole og GUIL om en “Rullepark” i området der restene av skateparken ligger. Vi har støpt igjen utrast felt i 
muren under ballbingen med godt med armering. Vi har hatt møte med Guri Kjærem i Lunner kommune og fått til 
en skriftlig avtale om vedlikeholdet av Skoleparken. Etterveksten i området mellom Sagveien og Hadelandsveien 
ble slått med ryddesag.

På SVEA BADEPLASS har vi bidratt til den store oppgraderingen som Aksjonsgruppa i Svea Skilag har startet 
opp. Vi har hogd ca. 45 trær i området innenfor gjerdene og langs veien ned til plassen. Kombinert skifte- og 
dohus er malt innvendig med to strøk hvitt på veggene, grått på gulvene og brunt på doen. Taket har fått nye 
vannbord på vindskiene.

KULTURSTIEN MELLOM GRUA STASJON OG NYSETERGRUVENE. Vi har innledet et samarbeid med Venne- 
foreningen i Hadeland Bergverksmuseum om å få oppgradert Kulturstien. Vi gikk befaring gjennom hele stien 
sammen med Leif Koch i oktober. Plakatene på oppslagstavlene begynner å bli uleselige og en sittegruppe på 
et utsiktspunkt er falt sammen. Utbyggerne av det planlagte boligområdet Østhagan må informeres og følges 
opp, slik at kulturstien ikke ødelegges.

5. MARKEDSFØRING OG KULTUR // GRUPPELEDER: CHRISTINE BJERKE BRUSTAD

Korona-pandemien har også preget denne gruppen. De fleste av arrangementene vi har hatt ønske om å jobbe 
med har omhandlet å samle folk, det gikk ikke nå. Bortsett fra Utekino.

Meningen var å arrangere utekino til høsten, men da påsken kom og alle ordinære aktiviteter ble avlyst - dro  
Karianne i gang påskevisning. Dette ble så godt tatt imot at folk langt utenfra kommunegrensen kom.  
Arrangementet inspirerte også andre til å gjøre det samme og med bistand fra Karianne ble det vist drive-in  
også på Gran. For å videreutvikle konseptet har Karianne nå etablert filmklubben Grua Utekino. Vi er glade for 
å kunne være springbrett for økt aktivitet på Grua!

Sammen med Torunn, Svein og Egil ble det laget en kalender for 2021. Vi trykket 200 stk og alle ble revet unna 
på kort tid. Det er veldig gøy at dette ble så godt mottatt. Og vi er allerede i gang med 2022 kalenderen og 
oppfordrer alle som har bilder om å ta kontakt med Christine (922 24 680) eller Torunn (922 31 419). 

Det er mye som vil skje på Grua de neste årene og vi gleder oss til at korona-pandemien skal slutte å begrense 
aktivitetene våre. 



Inger og Dag Berge fikk Lunner kommunes 
«Miljøpris» 2020. For en fremragende innsats 

for Grua og Lunner gjennom mange år  
- VI GRATULERER!




